
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 9/9/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Διαπιστωμένη υποστελέχωση στα Λιμεναρχεία Σάμου, Χίου, Βόλου
και Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως ενημέρωσής μας προερχόμενης από Σάμο, προ ενός σχεδόν έτους και
κατόπιν κατά το ακόλουθο χρονικό διάστημα διαπιστώθηκε σημαντική υποστελέχωση
στα Λιμεναρχεία Σάμου - Χίου. Το εν λόγω δε ζήτημα ήταν έντονο σε βαθμό που η
Ένωση Προσωπικού Λιμενικού Σώματος Χίου - Σάμου επί του θέματος είχε εκδώσει
σχετική ανακοίνωση. Στην αναφερόμενη ανακοίνωση εκτός των άλλων τονιζόταν η
αναγκαιότητα της μόνιμης ενίσχυσης των υποστελεχωμένων Λιμενικών Αρχών του
ανατολικού Αιγαίου, καθώς επίσης αναδεικνυόταν ότι στο «…Λ/Σ Οινουσσών η
υποστελέχωση αγγίζει το 50%, στην ΑΕΝ Οινουσσών το 80%, στο Λ/Σ Καρδαμύλων το
55%, στο Λ/Σ Μεστών το 40%, στο Λ/Σ Ψαρών το 55%, στο Λ/Χ Σάμου το 40% και στην
Ικαρία το 56%».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, βάσει οργανογράμματος στα Λιμεναρχεία Σάμου
και Χίου πόσα στελέχη του Λιμενικού Σώματος - Ελληνικής Ακτοφυλακής (Λ.Σ.-
ΕΛ.ΑΚΤ.) θα έπρεπε να υπηρετούν, πόσα ήδη υπηρετούν, πόσα είναι τα οργανικά κενά
και πώς θα καλυφθούν;

2. Συναφώς διατίθεστε όπως μας απαντήσετε στις αυτές απορίες του α΄ ερωτήματος
σχετικά με τα Λιμεναρχεία Βόλου και Θεσσαλονίκης;

Ο ερωτών Βουλευτής
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